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Zápisnica 

z 15. verejného rokovania OZ Horné Obdokovce, konaného dňa 30.11.2012 

__________________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  Mgr. Stanislav Ďurina, Pharm Dr. Helena Sedlárová, Gabriela Macháčová,  

Bc. Martina Šišková, Oto Uhrík, Zdenko Majtényi, Peter Flak, Jozef Gális 

MVDr. Jana Martonková – starostka obce 

Ing . Jana Gerhátová – ekonómka 

Ing. Monika Laciková – zapisovateľka 

Jozef Milata – člen komisie 

 

Hostia:  Mgr. Margita Kišacová – riaditeľka ZŠ s MŠ 

  Mária Rybanová – zástupkyňa pre MŠ 

  Ing. Jozef Korenčík – ekonóm PD 

 

Ospravedlnení:  Ing. Gabriel Pozdech – hl. kontrolór obce,  Jozef Sedlár  –  poslanec OZ 

 

 

1. Otvorenie 
 

15. verejné rokovanie otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková.  

Na rokovaní privítala všetkých prítomných. Z celkového počtu 9 poslancov OZ sa rokovania 

zúčastnilo 8. Poslanec Jozef Sedlár bol ospravedlnený. Svoju neúčasť na rokovaní ospravedlnil aj  

Ing.  Gabriel Pozdech – hlavný kontrolór obce.  

Starostka vyhlásila rokovanie za uznášania schopné. 

 

Program rokovania obdržali poslanci v pozvánke. Starostka odporučila poslancom zmeniť program 

rokovania. Do bodu č. 4  Schválenie dotácií a príspevkov poskytovaných obcou pripojiť VZN č. 37 

a VZN č. 38. Zameniť bod 6. za Návrh VZN a smerníc pre rok 2013 a bod č. 7 Návrh plánu práce 

hlavného kontrolóra obce, OZ a komisií na I. polrok 2013. 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Návrh úpravy rozpočtu obce na rok 2012 

4. Schválenie dotácií a príspevkov poskytovaných obcou, Návrh VZN č. 37 a Návrh VZN č. 38 

5. Návrh rozpočtu obce na rok 2013 

6. Návrh VZN a smerníc pre rok 2013 

7. Návrh plánu práce hlavného kontrolóra obce, OZ a komisií na I. polrok 2013 

8. Organizačné záležitosti 

9. Diskusia 

10. Návrh na uznesenie 

11. Ukončenie 

 

Upravený program rokovania OZ poslanci jednohlasne schválili. 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. Jozefa 

Gálisa a p. Zdenka Majtényiho. 

Za členov návrhovej komisie navrhla: Mgr. Stanislava Ďurinu, p. Petra Flaka a Bc. Martinu Šiškovú.  

 

Navrhnutých overovateľov a členov návrhovej komisie poslanci schválili jednohlasne.  

 

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú 
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2. Kontrola plnenia uznesení 
 

Hlavný kontrolór obce Ing. Gabriel Pozdech sa rokovania nezúčastnil, vyhodnotenie plnenia uznesení 

doručil starostke obce písomne spracované. Oboznámila s ním poslancov.  

Správa je priložená k zápisnici.  

 

 

3. Návrh úpravy rozpočtu obce na rok 2012 
 

Ekonómka obce Ing. Jana Gerhátová predložila poslancom návrh na zmenu rozpočtu obce na rok 

2012. Poslanci tento materiál obdržali písomne spracovaný. Starostka obce MVDr. Martonková 

predniesla stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu úpravy rozpočtu obce na rok 2012. Hlavný 

kontrolór nemal žiadne pripomienky k návrhu. Stanovisko je priložené k zápisnici.  

 

 Ekonómka predložila  žiadosť ZŠ s MŠ o zvýšenie finančných prostriedkov na originálne 

kompetencie v sume 3.466,40 €.   

Návrh bol predložený sociálno-ekonomickej komisii (SEK). Predseda SEK p. Macháčová 

žiadosť neschvaľuje a odporúča poslancom OZ túto žiadosť neschváliť. 

 

Hlasovanie poslancov:  

 

ZA:  p. Flak, Bc. Šišková  

PROTI: p. Macháčová, Mgr. Ďurina, p. Uhrík, p. Majtényi a p. Gális 

ZDRŽAL SA: PharmDr. Sedlárová 

 

Žiadosť o navýšenie na originálne kompetencie sa neschvaľuje. 

 

 Ekonómka Ing. Jana Gerhátová navrhuje aby presuny finančných prostriedkov medzi 

položkami a podpoložkami v rámci jedného programu rozpočtu obce mohli byť uskutočnené 

po schválení starostkou obce a priebežne sa zapracovávali do rozpočtu. Vysvetlila, že sa tým 

sprehľadní čerpanie finančných prostriedkov v rámci jednotlivých položiek. Presuny 

finančných prostriedkov medzi jednotlivými programami by naďalej bolo možné vykonať až 

po schválení obecným zastupiteľstvom.  

Návrh bol predložený sociálno-ekonomickej komisii. Pani Macháčová, predseda SEK, 

odporučila návrh schváliť.  

Návrh presunov v rozpočte všetci poslanci schválili.  

 

 Ekonómka predložila žiadosť ZŠ s MŠ o kúpu elektrickej rúry a materiálového vybavenie 

kuchyne sociálno-ekonmickej komisii, aby túto žiadosť prerokovali. SEK odporučila finančné 

prostriedky zapracovať do rozpočtu na rok 2013.  

 

 Ekonómka obce Ing. Gerhátová navrhuje upraviť rozpočet obce na rok 2012 v časti  

rozpočtované príjmy o 25.743,- € a rozpočtované výdavky o 25.743,- € . Ako dôvod uviedla 

očakávaný zvýšený výber dani za psa, prihlásilo sa viac majiteľov, administratívne poplatky 

za cintoríny, zmena matričných poplatkov, úroky z účtov, zmeny v poskytnutých výškach 

dotácií a transferov.  

 V časti výdavkov predpokladáme vyššie čerpanie na nakladanie s odpadmi z dôvodu zvýšenia 

 tonáže, na cestnú dopravu boli zakúpené spomaľovače a dopravné značenie, pre  

 ZŠ s MŠ - externý manažment. Štvrtý úver na rekonštrukciu školy sa začína splácať v mesiaci 

 november 2012.  

 

 Poslankyňa PharmDr. Sedlárová požadovala vysvetlenie k externému manažmentu. Pani 

 ekonómka Ing. Gerhátová vysvetlila, že exter. manažment je súčasťou projektu ZŠ s MŠ, 



3 

 

 podmienka projektu a bola vysúťažená. Podarilo sa ju znížiť o 2.000,- € na základe 

 jednania starostky obce. Faktúra bola až v tomto roku.  

 

 Tento návrh úpravy rozpočtu obce na rok 2012 poslanci jednohlasne schválili.  

 

 Ekonómka Ing. Gerhátová predniesla správu o výsledku kontroly projektu „Reknštrukcia ZŠ 

s MŠ“, ktorá nám prišla 20.11.2012 Prostriedky sa znížili cca o 16 tis €. Z dôvodu súladu 

s legislatívou EU nám nezapočítali výdavky na byt školníka a nepreplatia nám neoprávnené 

výdavky na odvoz sute, ktoré si zhotoviteľ vyfakturoval. Faktúra bola preplatená. Ďalším 

nedostatkom boli zabudované menšie okná ako boli vyfakturované. Do rozpočtu očakávame 

dotáciu vo výške 16.061,-  € ktorú by sme mali obdržať do konca roka 2012. 

 

Poslankyňa PharmDr. Sedlárová požadovala správu z ministerstva k danej veci a pýtala sa, či 

je možné napísať odvolanie. 

Odpovedala jej ekonómka Ing. Gerhátová - ide o skutočné veci, ktoré boli zistené.  

P. Macháčová  požadovala informáciu ktorých položiek sa týka nepreplatenie. Pani ekonómka 

prečítala zo správy kontroly, že sa týka odvozu sute, menších výplní a bytu školníka.  

Pripomienka p. poslanca Flaka, či je niekde odôvodnené, prečo nezarátali byt školníka. Pani 

ekonómka vysvetlila, že sa preplácajú len priestory, ktoré slúžia na vyučovanie, podľa 

podpísanej zmluvy o projekte.  

Pripomienka PharmDr. Sedlárovej, či bol pôvodne v projekte byt školníka. Pani ekonómka 

vysvetlila, že byt školníka bol v projekte, dal sa schváliť byt školníka na zateplenie, pretože 

v budúcnosti môže slúžiť k vyučovaciemu procesu, žiaľ EU to neuznala ani jednej škole. 

Spomenula, že aj predchádzajúce OZ schválilo zateplenie bytu  

Poslanec Gális požadoval vysvetlenie, prečo nebola zateplená telocvičňa ZŠ. Vysvetlila pani 

ekonómka - telocvičňa nie je súčasťou projektu.  

Poslankyňa PharmDr. Sedlárová poznamenala, že ide teda o technologický problém 

projektanta, ktorý urobil chybu. Ekonómka uviedla, že máme rozhodnutie a budeme žiadať 

o vrátenie finančných prostriedkov za faktúru zn odvoz sute. V materiáloch to nebolo zapísané 

a budeme žiadať firmu o vyjadrenie. 

Poslankyňa PharmDr. Sedlárová chcela vedieť, kedy budú peniaze. Ekonómka p. Ing. 

Gerhátová odpovedala, že v tomto roku by mala byť preplatená posledná žiadosť platby.  

 

 

4. Schválenie dotácií a príspevkov poskytovaných obcou, Návrh VZN č. 37 a č. 38  
 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková predložila poslancom OZ žiadosti o poskytnutie dotácií 

a príspevku obcou. Do 31.10.2012 boli predložené nasledovné žiadosti, ktoré boli predložené aj 

SEK:  

 

1. SENIOR DD a SS Horné Obdokovce požiadali o dotáciu vo výške 9.000,- €,  ktoré požadujú 

na prevádzkové náklady. Poslanci výšku dotácie jednohlasne schválili.  

 

Poslankyňa PharmDr. Sedlárová pripomienkovala, že už SENIOR dostal dotáciu od 

Ministerstva financií. Rozpočet SENIORU predniesla ekonómka Ing.  Gerhátová – celková 

výška výdavkov pre SENIOR je 145 tis eur, ktorá pozostáva z vlastných zdrojov z transferov 

Ministerstva a zdrojov od obce. V prípade, že by nedostali dotáciu od obce, museli by zvýšiť 

poplatky od klientov.   

 

2. OTJ Horné Obdokovce  požiadali o dotáciu vo výške 27.296.- €. SEK podala návrh dotácie 

na sumu 12.000,- € za podmienky, že budú predkladať účtovné doklady a po pol roku môžu 

žiadať o zvýšenie. Poslanci výšku dotácie schválili.  
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  7 poslancov,  

PROTI:  0 poslancov 

ZDRŽAL SA:  PharmDr. Sedlárová 

 

Starostka obce vysvetlila, že z 12.000,- eur budú uhradené prevádzkové náklady energie, 

PHM, zvýšené poplatky rozhodcom (zmena – zvyšujú sa odvody na dohody). Poslankyňa 

PharmDr. Sedlárová poznamenala, aby OTJ prehodnotila, vzhľadom na zvýšené poplatky, 

svoju pozíciu – nižšia súťaž, pretože nezostáva rezerva na iné.  

Poslankyňa Macháčová dodala, OTJ je zriadené obcou a je to jediné kultúrne vyžitie v našej 

obci.  

Poslanec Gális poznamenal, že i napriek zvýšeniu energií sa dotácia nezvyšuje už 2 roky.  

 

3. ROZVOJ Horné Obdokovce požiadal o dotáciu vo výške 700,- € na mzdu, zakúpenie kníh, 

prípadne cestovné náklady. Poslanci výšku dotácie jednohlasne schválili.  

 

Poslankyňa Macháčová ako predseda SEK odporučila schváliť dotáciu vo výške 700,- eur, 

nakoľko mzda bude zvyšovaná, keďže ide o dohodu.  

 

Návrh VZN č. 37 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v ZŠ s MŠ, 

v školskom klube detí a školskej jedálni 

 

Starostka obce MVDr. Martonková predložila poslancom Návrh VZN č. 37. Predniesla žiadosti od ZŠ 

s MŠ, kde bola uvedená požiadavka doplniť VZN o režijné náklady vo výške 1 €. Upozornila na 

zmeny  výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na pobyt dieťaťa v MŠ ktoré sa 

zvyšuje z 5 € na 8 € a výšku príspevku na ŠKD zo 4 € na 6 €. 

 

Poslanec p. Flak odporučil v § 4 ods. 1) doplniť 1 € mesačne na stravníka. Poslanci s touto zmenou 

súhlasili a VZN jednohlasne schválili. 

Návrh VZN je priložený k zápisnici.  

 

Návrh VZN č. 38  o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej školy s 

materskou školou a školského zariadenia  so sídlom na území obce Horné Obdokovce 

 

Ekonómka Ing. Gerhátová predniesla návrh, kde bol zahrnutý nárast mzdy a odvody vo výške 5 % pre 

učiteľov. Mení sa aj počet detí. Celková výška na originálne kompetencie je 77.600,- €, ktoré je 

zahrnuté aj v účelovej dotácii.  

 

Poslanec Mgr. Ďurina odporučil doplniť v § 5 ods. 2) že sa ruší VZN č. 27/2010.  Poslanci so zmenou 

súhlasili a VZN jednohlasne schválili. 

Návrh VZN je priložený k zápisnici.  

 

5. Návrh rozpočtu obce na rok 2013 
 

Ekonómka Ing. Gerhátová  podrobne oboznámila prítomných s návrhom rozpočtu obce na rok 2013. 

Poslanci návrh obdržali písomne spracovaný. Dotácie, ktoré poskytne obec v roku 2013 sú 

zapracované v rozpočte v schválenej výške.  

Stanovisko hlavného kontrolóra Ing. Pozdecha predniesla starostka obce MVDr. Martonková, 

stanovisko je priložené k zápisnici.  

Návrh rozpočtu obce na rok 2013 poslanci jednohlasne schválili. 

Návrh rozpočtu je priložený k zápisnici.  
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Poslankyňa PharmDr. Sedlárová poznamenala, či sa nemôžu v časti výdavky riadenie obce, mzdy, 

platy a ostatné rozdeliť na dve položky, a to administratívne a prevádzkové. Ekonómka Ing. 

Gerhátová, poznamenala, že je to v súlade s účtovníctvom, v prípade záujmu, môže poslankyňa 

požiadať o podrobnejšie členenie týchto výdavkov.  

 

6. Návrh VZN a smerníc pre rok 2013 
 

Starostka obce p. MVDr. Martonková predložila poslancom návrhy VZN:  

 

Návrh VZN č. 39/2012 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce. 

Starostka MVDr. Martonková dodala, že v zákonnej lehote neboli žiadne pripomienky a návrhy. 

Napriek tomu, vyzvala poslankyňu PharmDr. Sedlárovú aby prečítala svoju pripomienku, ktorú 

poslala e-mailom 29.11.2012. Pripomienka je priložená k zápisnici. 

Na základe pripomienky, žiada poslankyňa PharmDr. doplniť slovo „verejnom“ záujme, ktoré je 

v perexe VZN.  

Poslanec Mgr. Ďurina odporučil  zmenu v § 3 ods. 3) doplniť  “ dodržania v tomto paragrafe“ 

a ďalšiu zmenu v § 3 ods. 9 “ v termínoch stanovených v odseku 8 tohto §“ 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  7 poslancov 

PROTI: PharmDr. Sedlárová 

ZDRŽAL SA: 0 poslancov 

 

Poslanci po úpravách VZN schválili. 

VZN je priložený k zápisnici.  

 

Návrh VZN č. 40/2012 o dani z nehnuteľnosti predložila starostka obce MVDr. Martonková. 

Poslanca Mgr. Ďurinu navrhol zmenu v §1 (ods. 1 sa presúva do perexu VZN) a v § 1doplniť na konci 

odseku „s účinnosťou od 1.1.2013“ , zmena v § 3 „ročná sadzba dane z pozemkov uvedená v § 2 

odsek 1)“ 

Ekonómka Gerhátová navrhla v budúcnosti zmeniť rozpätie medzi daňami, z dôvodu legislatívy.  

Poslankyňa PharmDr.  sa pýtala, že v akom časovom horizonte treba  prehodnotiť výšky dane.  

Ekonómka odpovedala, že nie je termín zadaný, ale v roku 2014 budeme musieť upraviť niektorú 

z daní.  

Poslanci po úpravách VZN jednohlasne schválili. 

Návrh VZN je priložený k zápisnici.  

 

7. Návrh plánu práce hlavného kontrolóra obce, OZ a komisií na I. polrok 2013 
 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková predložila poslancom OZ návrh plánu hlavného kontrolóra 

obce na I. polrok 2013. Hlavný kontrolór Ing. Gabriel Pozdech svoju neúčasť na rokovaní 

ospravedlnil. 

Poslanci návrh plánu hlavného kontrolóra jednohlasne schválili. 

Návrh je priložený k zápisnici. 

 

Návrh plánu práce OZ predniesla starostka poslancom OZ. 

Poslanci návrh plánu práce OZ na I. polrok 2013 jednohlasne schválili. 

Návrh jej priložený k zápisnici. 

 

Návrh plánu predložili aj komisie: sociálno-ekonomická komisia, komisia KOVP,ŽP.  

Poslanci návrhy plánov jednohlasne schválili. 

Návrhy plánov sú priložené k zápisnici.  
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8. Organizačné záležitosti 
 

Organizačné záležitosti na prerokovanie predkladala starostka obce MVDr. Jana Martonková: 

 

1. Žiadosť firmy TOP GAME k prevádzkovaniu videohier 

 

Prijali sme žiadosť k vyjadreniu prevádzkovania videohier. Ing. Monika Laciková predniesla 

zmeny v zákone č. 171/2005 o hazardných hrách, ktoré boli novelizované s účinnosťou  

  od 1. januára 2013.  Komisia žiadosť odporučila schváliť a v roku 2013 sa prediskutujú ďalšie 

podmienky vo  VZN  o hazardných hrách .  

 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  p. Flak, Mgr. Ďurina, p. Macháčová, Bc. Šišková, p. Majtényi a p. Gális 

PROTI: PharmDr. Sedlárová 

ZDRŽAL SA: p. Uhrík 

 

 OZ schvaľuje žiadosť za dodržania zákonných podmienok.  

 

2. Návrh príspevku pre dôchodcov na sociálne účely vo výške 6 € - poukážky 

 

Poslanci jednohlasne schválili príspevok pre občanov, ktorí dosiahli alebo dosiahnu v roku 

2013 vek 62. rokov vo výške 6 €, formou poukážky na nákup tovaru v miestnych obchodoch 

ROZVOJ a COOP Jednota.  

 

3. Žiadosť PD o vydržanie pozemkov 

 

Starostka predniesla žiadosť poslancom OZ. Predseda SEK p. Macháčová navrhla výmenu 

pozemkov s PD aby sa mohla obec ďalej rozvíjať. Starostka obce MVDr. Martonková 

poznamenala, že treba mať geometrický plán k prídelovým listinám a ak budú vysporiadané 

pozemky môžeme pristúpiť  k ďalšiemu rokovaniu, aby sme vyhoveli PD.  

Poslanci jednohlasne neschválili PD žiadosť o vydržanie pozemkov. 

 

4. Návrh na odpis pohľadávok predložený SEK 

 

Ekonómka Ing. Gerhátová informovala o troch nevymožiteľných pohľadávkach, ktoré sú 

vlastne premlčané a ďalšie vymáhanie by bolo spojené s neúmerným finančným zaťažením 

obce. Celková suma pohľadávky je 1.582,14 €. SEK vzala tieto pohľadávky na vedomie 

a navrhuje poslancom OZ schváliť odpísanie týchto pohľadávok.  

Poslanci jednohlasne schválili návrh na odpis pohľadávok.  

 

5. Činnosť v roku 2012 

 

Starostka obce MVDr. predniesla správu o činnosti v roku 2012. Správa je priložená 

k zápisnici.  

 

6. Informácia o projekte rekonštrukcie ZŠ s MŠ 

 

Ekonómka Ing. Gerhátová poznamenala, že uvedený bod bol prejednaný pri rozpočte. Dodala 

k tomu, že sa bude vymáhať stanovisko od zhotoviteľa diela. Dala návrh SEK o prejednanie  

či pôjde o súdne vymáhanie alebo dobrovoľné a ako sa to bude ďalej riešiť.  

Starostka MVDr. Martonková zhodnotila, že bude ešte potrebná rekonštrukcia sociálneho 

zariadenie MŠ. Žiadame o dotáciu na rekonštruovanie.  
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7. Odmeny poslancom  

 

Predseda SEK p. Macháčová predložila návrh odmeny pre starostku v absolútnej výške  

600,- € a poslancom OZ odmeny vo výške 200,- €. 

Poslankyňa PharmDr.predstúpila s novým návrhom na odmeny poslancom a to vo výške  

100,- €. 

Návrh odmeny pre starostku poslanci jednohlasne schválili.  

Starostka navrhla hlasovanie na odmeny poslancom vo výške 200,- € a dala hlasovať 

poslancom. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: Mgr. Ďurina, p. Macháčová, p. Majtényi, p. Gális 

PROTI: Pharm. Sedlárová, p. Flak, Bc. Šišková, p. Uhrík 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Starostka navrhla hlasovanie na odmeny poslancom vo výške 100,- € a dala hlasovať. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: Pharm. Sedlárová, p. Flak, Bc. Šišková, p. Uhrík 

PROTI: Mgr. Ďurina, p. Macháčová, p. Majtényi, p. Gális 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Nakoľko sa neodhlasovalo ani po druhom hlasovaní, starostka MVDr. Martonková navrhla 

hlasovať za odmeny poslancom vo výške 150,- € 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: Mgr. Ďurina, p. Flak, p. Uhrík, p. Majtényi 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Macháčová, Bc. Šišková, PharmDr. Sedlárová, p. Gális 

 

Starostka navrhuje a schvaľuje odmeny poslancom vo výške 150,- €.  

 

9. Diskusia 
 

V diskusii vystúpil ekonóm PD Ing. Jozef Korenčík poprosil i napriek ich zamietnutiu žiadosti 

o ďalšiu spoluprácu do budúcna.  Zhodnotil pôsobenie PD a význam pre obec. Starostka obce 

MVDr. Martonková chce i naďalej spolupracovať s PD. 

 

Ďalej predstúpila pani Prostredná a ďakovala starostke za poskytnutie autobusu na sv. omšu do 

Radošiny a taktiež ďakovala i p. Milatovi, že im zabezpečil odvoz i po pracovnej dobe.  

 

Mgr. Kišacová, riaditeľka ZŠ s MŠ predstúpila v diskusii a poďakovala sa za rekonštrukcia 

chodníka pred školou. Ďakovala za pomoc pri vykopávke vodovodnej kolízie. Uviedla, že je ešte 

nutná rekonštrukcia vodovodu, pretože zvýšené náklady na vodu sa ročne opakujú a tiež 

rekonštrukcia telocvične, výmena osvetlenia. Poprosila o spoluprácu v rámci projektu „Zelená 

škola“. Potrebujú obnoviť sad a je nutná i rekonštrukcia trávnatej oblasti. Chcú vytvoriť 15 členné 

kolégia z učiteľov ale aj z poslancov, ak by boli ochotní sa zapojiť.  

Mgr. Kišacová ešte dodala k neschváleniu dofinancovania, že im chýba na originálne 

kompetencie, pretože si miešajú prenesené kompetencie s originálnymi kompetenciami.  

 

V diskusii predstúpil aj poslanec p. Flak, ktorý sa informoval či bude Mikuláš v obci. 
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Starostka informovala, že Mikuláš sa bude konať 9. decembra 2012. V Obsolovciach bude o 14.00 

hod a v Horných Obdokovciach pred OÚ o 16.00 hod.  

 

Poslanec p. Majtényi sa informoval či prebehli jednania so SAD-kou. Starostka MVDr. 

Martonková informovala o tom, že telefonicky pošlú vyjadrenie. Dodala však, že zastávka na 

znamenie nebude môcť byť v Obsolovciach. Poslanec Mgr. Ďurina navrhol aby autobus z Nitry 

zachádzal až do Ludaníc. Poslankyňa Bc. Šišková navrhovala napísať petíciu a poslať autobusovej 

spoločnosti.  

 

Poslanec Mgr. Ďurina poznamenal,  kedy budú dokončené práce dopravného značenia. Mgr. 

Ďurina prijal sťažnosti od susedov, kde chodia neustále kamióny. Starostka sľúbila dokončenie do 

konca roka.  

 

Poslanec p. Gális  informoval o reflexných stĺpoch na obecnej ceste na ulici „Hrišnica“. 

Poznamenal, že by mohli nastať v zime problémy pri zhŕňaní snehu.  

Taktiež chýba osvetlenie pri bytovke a navrhol priniesť stĺpy na osvetlenie od mesta Topoľčany, 

ktorý vyraďovali staré stĺpy.   

Mgr. Ďurina navrhol parkovanie aj pred obchodom COOP Jednota 

 

Riaditeľka SENIOR p. Košíková poďakovala pracovníkom prevádzky za výpomoc pre SENIOR. 

Zároveň poprosila aj o výpomoc Mikuláša do SENIORU.  

 

10. Návrh na uznesenie 
 

Poslanec p. Flak predniesol návrh na uznesenie. 

Návrh poslanci jednohlasne chválili. 

 

11. Ukončenie 
 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovla všetkým prítomným za účasť, popriala všetkým 

príjemmé prežitie sviatkov a rokovanie ukončila. 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková      Ing. Monika Laciková 

              starostka obce               zapisovateľka 

 

 

 

 

 

Overovatelia: 

Gális Jozef 

Majtényi Zdenko 


